
International Unit: High-quality obstetric care for pregnant women from overseas 

 

外国人妊婦様専用外来「インターナショナルユニット」開設のお知らせ 

 

千葉エリアで外国人妊婦様が安心して産科医療サービスを受けられるよう、当院では、言葉の壁

のある外国人妊婦様のために、インターナショナルユニットを特別に開設いたし, 

日本語不自由な方に時間をかけて診療を行います。外国人妊婦様専用の診療時間は、毎週火

曜日と木曜日の午後です。 

 

Inage Birth Clinic provides high-quality obstetric medical services for pregnant women from 

overseas. These services include routine ultrasound examinations, prenatal diagnosis by NIPT and 

ultrasound fetal screening in the first, second, and third trimesters, spontaneous vaginal delivery, labor 

epidural anesthesia, and Cesarean section. 

The International Unit is open every Tuesday and Thursday afternoon, offering services in English, 

Chinese, and Taiwanese. Our services are also available to those who plan to deliver their babies at 

other hospitals in Japan or upon returning to their home countries. 

 

Opening hours of the International Unit (2024 Sep～） 

 

 Mon Tue Wen Thu Fri Sat 

AM       

PM14:00  〇  〇   

 

 

本院也為海外孕婦提供優質的產科醫療服務。醫療服務包括一般超音波檢查，NIPT 產前診斷，

第一、二、三孕期胎兒超音波篩檢，自然分娩，無痛分娩，剖腹產等。國際部每週二和週四下

午開放。（可用語言：英文、中文和台語）。 我們的服務也適用於那些計劃在日本其他醫院生

產，或者回國生產的人。 

 

本院也为海外孕妇提供优质的产科医疗服务。医疗服务包括一般超音波检查、NIPT 产前诊断、

第一、二、三孕期胎儿超音波筛检、自然分娩、无痛分娩、剖腹产等。国际部每周二和周四下

午开放。（可用语言：英文、中文和台语）。 我们的服务也适用于那些计划在日本国內其他医

院，或者回国分娩的人。 


